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een week na de lockdown, zien we daar al resultaat van?

Het is nog te vroeg om effecten te zien van de lockdown die op 15 december werd afgekondigd. De opmars van

het virus gaat door en alle seinen staan helaas nog steeds op rood. In de afgelopen week zijn er weer meer dan

77.000 nieuwe mensen gemeld met een positieve coronatest. Een stijging van 32%. Meer mensen hebben zich

laten testen, maar we zien ook een hoger percentage positief.

En in de ziekenhuizen?

Ook in de ziekenhuizen en op de IC zien we jammergenoeg weer een stijging in het aantal nieuwe opnames. De

druk op de ziekenhuizen blijft erg hoog, de planbare zorg vervalt door de drukte en het is alle hens aan dek. Op
de IC bijvoorbeeld komen er meer mensen bij dan er af gaan.

En hoe gaat in de verpleeghuizen?
Ook daar zien we meer dan 45 nieuwe locaties met tenminste 1 vastgestelde besmetting. Dat zijn er nu meer

dan 200 in Nederland. Dat gaat niet goed.
Het is bijna kerst en dan volgt oud en nieuw, wat isje boodschap?
Ik wens iedereen natuurlijk een mooie en fijne kerst, maar ik houd ook mijn hart vast. Met de feestdagen voor

de deur zeg ik nogmaals. Echt, houd je aan de maatregelen. Dat is juist nu extra belangrijk.


